
Motie IAPSS-fonds 

 

Geachte 56e Algemene Ledenvergadering, 

 

Middels deze motie willen wij het bestuur oproepen in overleg te treden met het faculteitsbestuur over 

de IAPSS-gelden ontvangen in het boekjaar 2014-2015, met als doel om deze gelden of wel terug te 

storten dan wel onder een andere post alsnog ten goede te laten komen aan onze vereniging. 

Hiermee verdwijnt ook impliciet artikel 5.2 uit ons Huishoudelijk Reglement dat de tegemoetkomingen 

voor bestuursleden die een General Assembly van de IAPSS bezoeken regelt. Deze motie dienen wij 

in om verscheidene redenen. 

 

Allereerst is uit het financieel jaarverslag van afgelopen boekjaar gebleken dat er nochtans geen 

gebruik is gemaakt van deze regeling, ondanks het feit dat er wel twee bestuursleden een General 

Assembly hebben bezocht in Berlijn. Verder is het van groot belang om te beseffen waarom de 

faculteit ons dit bedrag heeft doen toekomen. De insteek was om binnen vijf tot zeven jaar opnieuw 

een IAPSS-congres naar Nijmegen te laten komen zoals dit ook het geval was in 2014.  

 

Gezien de ontwikkelingen binnen het IAPSS zelf; namelijk de vele bestuurswisselingen, als wel de 

rommelige General Assemblies, hebben wij onze twijfels bij de IAPSS zoals het er nu voorstaat. Dit 

gevoel is versterkt omdat minder dan een jaar geleden de andere Nederlandse 

politicologieverenigingen Machiavelli en SPIL voornemens waren om het lidmaatschap van de IAPSS 

op te zeggen. De voornaamste reden hiervoor was de wanorde binnen de IAPSS en het niet tot stand 

komen van nieuwe congressen binnen Europa.  

 

Tevens is er op de afgelopen General Assembly van april in Berlijn duidelijk geworden dat er voor ons 

niet voldoende vooruitgang is geboekt wat betreft transparantie en goed boekhouden binnen de 

IAPSS. In feite hebben wij hierdoor het gevoel niet meer serieus lid te kunnen blijven van de IAPSS. 

Maar aangezien het bestuur stelt dat zij in contact is met de huidige Executive Committee van de 

IAPSS, laten wij de ontwikkelingen rondom de uiteindelijke keuze van het lidmaatschap over aan het 

bestuur. Desalniettemin willen wij wel benadrukken dat de verwachting van een nieuw IAPSS-

congres, op de korte termijn, in Nijmegen, onhaalbaar is. Omdat het organiseren van een nieuwe 

congres in Nijmegen wel de insteek van de faculteit was, waardoor de bovengenoemde gelden aan 

ons beschikbaar zijn gesteld, maar wij dit voor het moment niet langer zien gebeuren, vinden wij het 

juist om als vereniging met de faculteit in overleg te treden over de desbetreffende gelden. Dit bedrag 

staat nu nog altijd op €2.134,79 

 

Samenvattend stellen wij voor: 

 

-Een bindende oproep aan het bestuur om in overleg te treden met de faculteit over de IAPSS-gelden 

en de bevindingen op de eerstvolgende ALV van ismus kenbaar te maken aan haar leden. 

-Het verwijderen van artikel 5.2 omdat aan het voldoen van de voorwaarden gesteld door de faculteit 

in 2015 op dit moment niet kan worden voldaan. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Lars Meijer & Pol Muffels 

 


